
 



  



  



BESTUURSVERSLAG  

1. Over de Stichting  

De Stichting Kerstboom is, zoals blijkt uit de acte van 25 mei 2012, opgericht op 27 oktober 2003 en 

heeft haar zetel in IJsselstein. Het primaire doel van de stichting is om elk jaar de Gerbrandytoren in 

IJsselstein te transformeren tot de ‘Grootste Kerstboom’. Afgeleid daarvan is de traditie ontstaan 

om rondom de ontsteking van de Grootste Kerstboom een publieksevenement met entertainment 

te organiseren. 

 

2. Bestuurssamenstelling  

In het boekjaar 2023/2024 hebben de bestuursleden Mischa van Santen (techniek), Herbert van Zijl 

(PR) en Maria Janssen (donateurs) afscheid genomen. Afgelopen boekjaar zijn Julia Schutgens 

(donateurs), Usen Koppes (online/communicatie) en Aline Voskens (communicatie/sponsoring) 

aangetreden. Met de benoeming van Aline als extra bestuurslid communicatie/sponsoring hebben 

we extra ondersteuning om sponsorgelden te genereren. 

Per 30 juni 2024 bestond het bestuur van de Stichting Kerstboom uit: Ghita van der Kraan 

(voorzitter), Richard van der Gulik (penningmeester), Rhonda da Graca (sponsoring), Robbie van 

Pelt (techniek), Ron Vermeij (evenementen), Julia Schutgens (donateurs) en Usen Koppes 

(Communicatie).  Naast het bestuur hebben dit jaar vele andere vrijwilligers bijgedragen, 

bijvoorbeeld aan het optuigen en demonteren van de lampen in de Gerbrandytoren.  

 

3. Raad van Commissarissen  

De Raad van Commissarissen (RvC) bestond in het boekjaar 2023/2024 uit: Remco Bloemheuvel 

(voorzitter), Hugo van Vledder en Robert Pape.  De RvC heeft diverse keren met het bestuur 

vergaderd over beleid, de bestuurssamenstelling, de financiën en de rol van de RvC. Eind 2023 is 

Remco Bloemheuvel afgetreden als voorzitter en is gekozen voor een nieuwe structuur en koers. In 

2024 zal dit verder invulling krijgen. De voorzittersrol wordt voorlopig niet ingevuld. 

De RvC heeft het financieel jaarrapport 2023/2043 goedgekeurd en verleende het bestuur 

decharge voor het gevoerde beleid.  

 

4. Activiteitenverslag 2023-2024  

Dit jaar werden extra activiteiten rond de 25e ontsteking van de Kerstboom georganiseerd. Zo werd 

er met financiële hulp van Stadsmarketing IJsselstein een nieuw logo ontwikkeld; is een 

lampionnenoptocht georganiseerd voor de kinderen van alle basisscholen in IJsselstein; waren er 

enkele eet- en drinkgelegenheden bij de ontsteking aanwezig en was er een uitgebreider 

programma met artiesten. Dit mede door de nauwe samenwerking met verschillende 

(commerciële) partners. 

 

Ook dit jaar is er veel tijd geïnvesteerd in het binnenhalen van voldoende middelen om de lampen 

in de mast ook op de langere termijn te laten branden. Continuïteit was ook dit jaar het 

belangrijkste speerpunt. In de periode september-november, hebben we een groot aantal 

wervingsacties geïnitieerd, waaronder de ‘Lease een lamp’ actie. Verder hebben we ervaring 

opgedaan met merchandising voor de Grootste Kerstboom door flessen Cava met de Kerstboom op 

het etiket te verkopen. De resultaten hiervan waren zeer positief en we gaan dit de komende jaren 

verder uitbreiden met andere artikelen. 

 



Nieuw elan leverde het aanhalen van de banden op met de gemeente IJsselstein, Stadsmarketing, 

lokale winkeliers en andere ondernemers en andere stakeholders. Daar zullen ook de komende 

jaren mee doorgaan. 

 

De 25e ontsteking heeft laten zien dat de ‘boom’ leeft en kan rekenen op grote (publicitaire) 

belangstelling. De berichten in de dagbladen, televisie en op de socials waren unaniem positief. De 

aandacht voor onze online kanalen (zoals Facebook en de website) voor de Kerstboom en hiermee 

voor de stad IJsselstein neemt nog steeds toe. Dit geeft het bestuur een positief gevoel voor de 

toekomst! 

 

5. Financiën  

Het boekjaar 2024/2024 werd met een verlies van bijna € 9.000 afgesloten, waar we op een 
neutraal resultaat uit wilden komen door meer inkomsten uit sponsoring te genereren en een 
hogere subsidie te verkrijgen om de hogere kosten te compenseren. De kosten hebben we fors 
kunnen verlagen, maar de sponsorinkomsten zijn toch omlaag gegaan. Uiteindelijk blijft het doel 
om ieder jaar met een positief resultaat te eindigen om zo de bestemmingsreserve op peil te 
kunnen houden. Dit is noodzakelijk om op termijn de kabels en lampen te kunnen vervangen.  
 
Positief is echter wel dat we het negatieve resultaat van het jaar ervoor hebben kunnen halveren. 
Verder is positief dat wij een bijdrage van de Rabobank hebben ontvangen om, voor een deel, de 
voet- en toplichten te kunnen vervangen. Hierdoor wordt de lichtopbrengst vergroot, is het risico 
op uitval fors verkleind en het energieverbruik wordt fors lager. 
 
Het negatieve resultaat wordt ten laste gebracht van de algemene reserve. In overleg met de 
accountant is het beginkapitaal toegevoegd aan de algemene reserve. 
 
In de wetenschap dat de kosten van het inhijsen en demonteren van de lampen en het 
ontstekingsfeest de komende jaren zullen stijgen, hebben we al geconstateerd dat de wijze waarop 
wij de ontsteking nu organiseren niet toekomstbestendig is. De kosten van het ontstekingsfeest 
hopen wij door de hierboven genoemde samenwerking met de gemeente IJsselstein, 
Stadsmarketing, lokale winkeliers en andere ondernemers gelijk te houden of zelfs te verlagen.  
 
Daarnaast zullen wij er de komende jaren alles aan doen om de bewoners en bedrijven van 
IJsselstein en omstreken nog meer aan ons te binden. Meer vanuit een community gevoel ‘de 
boom’ mogelijk te maken. Een financiële bijdrage leveren aan het in stand houden van onze mooie 
traditie wordt hierdoor mogelijk meer gedragen. Merchandising met jaarlijks nieuwe artikelen kan 
hier zeker aan bijdragen. 

 


